
Voor ons liggen de plannen voor het tweede deel van Kortenoord. Deelplan 1 is inmiddels 
bijna volledig ontwikkeld. Bewoners zijn tevreden en GroenLinks is dat ook. Mede door het 
behoud van oude bomen heeft de wijk een stevige groenstructuur, zeker voor een 
nieuwbouwwijk. Het plan dat nu voorligt voor deel 2 van de wijk is minder groen, terwijl 
juist het groen er zo aan bijdraagt dat deelplan 1 een kwalitatief goed woongebied is. De 
VVD heeft een amendement ingediend om het percentage groen te verhogen en dat 
amendement kan ik van harte aanbevelen en onze handtekening staat er dan ook onder. 
 
Daarnaast vragen wij het college om er voor te zorgen dat de bestaande meidoornhaag en 
de omliggende ruimte worden ontwikkeld tot een robuuste groenstructuur. Mocht het 
eerdergenoemde amendement van de VVD het niet halen, dan dienen wij hier nog een 
motie over in. 
 
Ook zijn we blij dat het college heeft toegezegd om het thema klimaatadaptatie op te 
pakken en onder de aandacht te brengen bij Bouwfonds. Wellicht leidt dit tot een aantal 
quick wins op het gebied van klimaatadaptatie. 
 
In het raadsvoorstel staat voor het middengebied de keuze tussen woningen en een 
maatschappelijke functie. GroenLinks ziet graag ruimte voor een maatschappelijke functie. 
De voorgelegde keuze vinden we echter wat vrijblijvend en we hebben graag meer 
zekerheid dat er een maatschappelijke functie komt. Onze insteek is: we gaan voor een 
maatschappelijke functie en als dat echt niet lukt, dan kunnen we in de raad kijken naar 
alternatieven. Mevrouw Maijer heeft het mooi verwoord en sluit me graag aan bij haar 
woorden; haar amendendement hebben we dan ook ondertekend. 
 
Voor GroenLinks kan deze maatschappelijke functie ook inhouden: een school. Wij waren 
vorig jaar één van de partijen die een school in Kortenoord niet van de investeringsagenda 
wilden halen. Een meerderheid van de raad wel en daar hebben we ons bij neergelegd. 
Maar om nu expliciet vast stellen dat we geen school willen, dat vinden wij wel 
hoogstopmerkelijk. GroenLinks houdt graag die optie open. Of met andere woorden, wij 
sluiten niets uit. 
 
Terecht dat de SP een motie indiend over het fietsverkeer bij de wijk. Het is een 
verkeerssituatie die aandacht nodig heeft, dus onze handtekening staat onder deze motie. 


